
 
 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 26/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 706/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Δέσμευση Δ.Σ. για την ένταξη στον    προϋπολογισμό και το 
τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 2012 της υπηρεσίας 
«Μεταφορά απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ όμορου Δήμου». 

 
         Σήμερα 24 Οκτωβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-10-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Π. Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Γ. 
Κάκαρης, 22)Β. Παπαδόπουλος, 23)Κ. Κουτσαντάς, 24)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βεσυρόπουλος, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 33)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος. 

Μ. Παπαϊωνάννου, Κ. Συμεωνίδης, Χ. 
Σαββαϊδου 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Α. 
Βοργιαζίδου, Η. Μπατσαράς, Ι. Χειμώνας, Ν. Αγγέλου, Μ. Τέτος. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. 
Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, 
Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Π. Τσαπαρόπουλος, Α. Βεσυρόπουλος,  Γ. Σουμπέκας, 
Α. Παπαδόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 701/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Θεοδωρίδης, Α. Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 702/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.  Θ. Θεοδωρίδης, Α. Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 703/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Ε. Γουναράς. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 705/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.  Ν. Μωυσιάδης, Ε. Γουναράς. 
6) Κατά τη συζήτηση του 4ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησε ο κ. Μ. Σουμελίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 706/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Παπαδόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 708/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Γ. Κάκαρης, Κ. Κουτσαντάς. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 710/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Α. Βεσυρόπουλος,  
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 711/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Ε. Γουναράς, Σ. Κουμτσίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 712/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Κούτρας. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 719/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 720/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 721/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 724/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
16) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 725/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 18-10-2011 κοινό εισηγητικό σημείωμα των 
αντιδημάρχων Ελισάβετ Αρχοντάκη και του αντιδημάρχου Κων/νου Βοργιαζίδη, που 
έχει ως εξής: 

Για την εκτέλεση των εργασιών «Μεταφορά απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ όμορου 
Δήμου» συντάχθηκε από το τεχνικό τμήμα του Δήμου η υπ’ αριθμ. 22/2011 μελέτη 
προϋπολογισμού 190.281,00€,  με πίστωση 190.000,00 € στον Κ.Α. 20/6412.001 του 
προϋπολογισμού τρέχοντος έτους, προκειμένου να καλυφθεί η ανάγκη μεταφοράς 
των απορριμμάτων για το χρονικό διάστημα των τεσσάρων τελευταίων μηνών. 

Η ανάγκη μεταφοράς των απορριμμάτων του Δήμου Βέροιας σε ΧΥΤΑ 
όμορου Δήμου, εξακολουθεί να υφίσταται και για το επόμενο έτος 2012 και για το 
λόγο αυτό,  το Τεχνικό Τμήμα του Δήμου Βέροιας συντάσσει τα τεύχη 
δημοπράτησης για την μελέτη εκτέλεση των εργασιών «Μεταφορά απορριμμάτων σε 
ΧΥΤΑ όμορου Δήμου» που αφορά το έτος 2012.Ο προϋπολογισμός της δαπάνης 
εκτέλεσης των εργασιών ανέρχεται στο ποσό των 488.703,60€ με το ΦΠΑ  

Η  ανωτέρω μελέτη θα πρέπει να δημοπρατηθεί εντός του έτους 2011 έτσι 
ώστε και η αντίστοιχη σύμβαση να υπογραφεί έως τέλος του τρέχοντος έτους,  για να 
καταστεί δυνατή η αποκομιδή και η μεταφορά  των απορριμμάτων άμεσα  από τις 
πρώτες μέρες του 2012. 

Κατόπιν των ανωτέρω και επειδή α) δεν έχει συνταχθεί ακόμα ο 
προϋπολογισμός του Δήμου για το έτος 2012 ώστε να έχει συμπεριληφθεί η ανωτέρω 
δαπάνη και β) βάσει της παραγράφου 6 του άρθρου 158 του Ν.3463/2006 ….δεν 
επιτρέπεται η έναρξη της διαδικασίας ανάθεσης μελετών και συναφών υπηρεσιών για 
την εκτέλεση έργου και των πάσης φύσεως υπηρεσιών αν δεν υπάρχει στον 
προϋπολογισμό σχετική πίστωση ίσης αξίας με το τμήμα του έργου, της παροχής 
υπηρεσίας ή της προμήθειας που, βάσει της μελέτης , πρόκειται να εκτελεστεί μέχρι το 
τέλος του έτους. 

Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να δεσμευτεί  για την ένταξη στον 
προϋπολογισμό & στο τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 2012 της υπηρεσίας 
«Μεταφορά απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ όμορου Δήμου» προϋπολογισμού δαπάνης 
488.703,60€ με το ΦΠΑ . 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Βοργιαζίδης: Όταν προ είκοσι-τριάντα ημερών έθεσα το ερώτημα το τι θα γίνει με 
την καινούργια δημοπρασία των απορριμμάτων με δεδομένο ότι δεν υπάρχει 
προϋπολογισμός και τεχνικό πρόγραμμα ακόμη, η τεχνική υπηρεσία έψαξε να βρει, 
να δει με ποιον τρόπο θα μπορούσε να γίνει αυτό το πράγμα.  

Έτσι λοιπόν αυτό που προτάθηκε από την τεχνική υπηρεσία, από την κ. 
Γεωργιάδου και τον κ.Κακοδήμο, ήταν να γίνει δέσμευση του Δ.Σ. για τον επόμενο 
προϋπολογισμό. Προφανώς υπήρχε το ερωτηματικό το κατά πόσο αυτό είναι 
σύννομο, αν μπορεί να γίνει κάτι τέτοιο, γιατί δεν έχουμε αντιμετωπίσει κάτι τέτοιο 
προς το παρόν, δεν είχαμε ως τώρα. Έγινε μια προφορική συνεννόηση με την  
επίτροπο, από την οποία καταρχήν είχαμε θετική απάντηση αλλά περιμένουμε μια πιο 
δεσμευτική απάντηση. Δηλαδή καταρχήν μας είπε ναι ότι μπορείτε να το κάνετε αλλά 
μας είπε ότι πρέπει να ψάξει και την νομολογία για να δει και να μας απαντήσει με 
σιγουριά. Πάντως εμείς σε κάθε περίπτωση θεωρώ ότι πρέπει να πάρουμε μια τέτοια 
απόφαση γιατί το σίγουρο είναι ότι μέχρι να γίνει ο προϋπολογισμός και το τεχνικό 
πρόγραμμα δε θα προλάβουμε μετά να βγάλουμε τη δημοπρασία με το χρόνο που 
χρειάζεται. 
 Νεστορόπουλος: κ.αντιδήμαρχε (Στο σημείο αυτό γίνεται αλλαγή 
μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς κασέτας) δηλαδή αν μέσα στο Νοέμβρη 
ψηφιστεί ο προϋπολογισμός, τότε θα μπορούσε άνετα να γίνει αυτή η διαδικασία, ένα 
αυτό.  

Δεύτερο ήθελα να ρωτήσω έτσι πληροφοριακά την αντιδήμαρχο Οικονομικών 
πόσα χρήματα παίρνει ο δήμος από τα ανταποδοτικά.  
 Θεοδωρίδης: Καταρχήν θέλω να τονίσω ότι θα το ψηφίσω το εισηγητικό 
σημείωμα αλλά ήθελα να κάνω μια-δυο ερωτησούλες.  



Το ποσό των 488.703,60€ έγινε βάσει ποιου προϋπολογισμού; Δηλαδή βάσει 
του προϋπολογισμού σύμφωνα με το διαγωνισμό ή τέλος πάντων με την απευθείας 
ανάθεση που είχε γίνει την προηγούμενη φορά με το 16€ περίπου ανά τόνο; Έγινε 
κατά αποκοπή, δηλαδή θεωρείται δεδομένο ότι θα είναι αυτός ο όγκος σκουπιδιών 
που θα μεταφερθεί; Αν γίνει μια δημοπρασία π.χ. γιατί έτσι θα γίνει και περνάμε το 
16€, πού βρισκόμαστε; Να κάνω και μια άλλη ερώτηση, αν π.χ. υπάρχει η δέσμευση 
του Δ.Σ. ή τέλος πάντων θα μπορέσουμε να κάνουμε μια τροποποίηση αν χρειαστεί 
να κάνουμε μικτό σύστημα μεταφοράς σε περίπτωση που προμηθευτούμε μόνοι μας 
τα press-containers; Τι γίνεται; Θα μπορέσουμε δηλαδή από εδώ να αποδεσμεύσουμε 
κάποιο κεφάλαιο ή κάποιο χρηματικό ποσό;  
 Βοργιαζίδης: Καταρχήν Αποστόλη, θα έπρεπε να βγει μέχρι τέλος του μηνός 
να υπάρχει προϋπολογισμός για να μπορούμε να πάμε χωρίς πρόβλημα και χωρίς 
καθυστερήσεις.  

Θοδωρή, όπως είπαμε έχει υπολογιστεί ένας όγκος απορριμμάτων, ένα τονάζ 
απορριμμάτων  με τους 2.150 τόνους μηνιαίως. Υπάρχει πρόβλεψη μέσα σ’ αυτό το 
ποσό και για μεγαλύτερη χιλιομετρική απόσταση αν χρειαστεί και  προφανώς βέβαια 
αν κάποια στιγμή μπορέσουμε και κάνουμε μέσα στο έτος το 2012 μεταφορά με δικά 
μας μέσα εννοείται ότι θα απομειωθούν αυτά τα χρήματα, μπορούμε να πάρουμε 
αυτά τα χρήματα. Τροποποίηση, ακριβώς.  
 Τσαβδαρίδης: Πρόεδρε, διαβάζοντας κάποιος το εισηγητικό καταλαβαίνει 
πολύ εύκολα ότι αυτό που προβλέπει ο νόμος τον οποίο επικαλείται εξάλλου και το 
εισηγητικό, είναι να υπάρχει ανάλογη πίστωση δεσμευμένη στον προϋπολογισμό και 
στο τεχνικό πρόγραμμα, το οποίο θα έπρεπε και θα μπορούσε να έχει ψηφιστεί. Δε 
λέει πουθενά, αυτές τώρα είναι αλχημείες δικές σας, που τις βρήκατε δεν ξερώ, είπε ο 
κ.Βοργιαζίδης τις βρήκε η υπηρεσία και εν πάσει περιπτώσει δεν είναι και δόκιμες 
αυτές οι ιστορίες που κάνετε και δεν ξέρουμε αν θα περάσουν κι από την επίτροπο. 
Το καταρχήν δε λέει τίποτε, αυτό που είναι βέβαιο ότι θα μπορούσε να βοηθήσει τη 
δημοτική αρχή να πάρει μια σύννομη απόφαση είναι να υπάρχει μια απόφαση του ΔΣ 
σε σχέση με τον προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα κι η ένταξη της 
συγκεκριμένης δημοπρασίας, του συγκεκριμένου έργου στο τεχνικό πρόγραμμα και 
τον προϋπολογισμό. Για το λόγο αυτό, επειδή μπορούσε να έρθει το θέμα, να έρθει ο 
προϋπολογισμός νωρίς, έγκαιρα, για να προβλεφθεί κι αυτή η πίστωση και να μην 
έχουμε κανένα απολύτως πρόβλημα. Εμείς δεν μπορούμε να πάρουμε μια απόφαση η 
οποία δεν είναι σύννομη και θα πρέπει να ερμηνευτεί η νομολογία και τι γίνεται σε 
αντίστοιχες περιπτώσεις κι όλα αυτά και θα ψηφίσουμε λευκό. 
 Αρχοντάκη: Να απαντήσω γενικώς για το θέμα της καθαριότητας ότι μας 
στοιχίζει περίπου 6.500.000,00€ τα ανταποδοτικά είναι 4.500.000,00€ με 
4.700.000,00€. Δηλαδή έχουμε ένα μεγάλο κονδύλι από ίδιους πόρους να 
πληρώσουμε για την καθαριότητα.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 22 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. Παυλίδης, Τ. 
Χατζηαθανασίου, Θ. Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, 
Χ. Κούτρας, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Π. Τσαπαρόπουλος, Α. 
Καγκελίδης, Θ. Κορωνάς, Γ. Κάκαρης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν οι σύμβουλοι Ι. Σοφρόνωφ, Γ. 
Μελιόπουλος. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 12 σύμβουλοι: 
Λ. Τσαβδαρίδης, Α. Νεστορόπουλος, Α. Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου, Α. 
Βεσυρόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Χ. Τσιούντας, Ε. Γουναράς, Γ. Σουμπέκας, Κ. 
Παναγιωτίδης, Δ. Γκέκα, Σ. Κουμτσίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 18-10-2011 κοινό εισηγητικό σημείωμα των αντιδημάρχων Ε. Αρχοντάκη 
& Κ. Βοργιαζίδη. 
2.- Την με αριθ. 22/11 μελέτη της αρμόδιας υπηρεσίας του Δήμου. 



3.- Την αναγκαιότητα κίνησης της διαδικασίας δημοπράτησης του έργου «Μεταφορά 
απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ όμορου Δήμου» εντός του έτους 2011, ώστε να καταστεί 
δυνατή η αποκομιδή και μεταφορά των απορριμμάτων άμεσα με την έναρξη του 
έτους 2012. 
4.- Την αναγκαιότητα ένταξης στον Κ.Α. 20/6412.001 του προϋπολογισμού, στο 
ετήσιο πρόγραμμα δράσης και στο τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 2012 της 
υπηρεσίας «Μεταφορά απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ όμορου Δήμου». 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης).  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Δεσμεύεται για την εγγραφή στον προϋπολογισμό του Δήμου Βέροιας και 
στον Κ.Α. 20/6412.001 καθώς και στο επιχειρησιακό πρόγραμμα του Δήμου 2012-
2014, το ετήσιο πρόγραμμα δράσης και το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 2012 
πίστωσης ποσού € 488.703,60 με ΦΠΑ για την εκτέλεση του έργου «Μεταφορά 
απορριμμάτων σε ΧΥΤΑ όμορου Δήμου». 

Β) Εγκρίνει την κίνηση της διαδικασίας δημοπράτησης του παραπάνω έργου, 
προϋπολογισμού € 488.703,60 εντός του έτους 2011, έτσι ώστε η σχετική σύμβαση 
να υπογραφεί μέχρι τις 31-12-2011 και να καταστεί δυνατή η αποκομιδή και 
μεταφορά των απορριμμάτων για το έτος 2012 (από 1/1-31/12/2012). 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  706 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Βοργιαζίδου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Η. Μπατσαράς  
Π. Παυλίδης  Ι. Χειμώνας  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας  Μ. Τέτος  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  9-11-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 

 
 
 


